
 
 

REFERAT SU/SMU-MØTE BUS ONSDAG 070224 

 

Sted: Pauserom BUS 

Tid: kl. 1830-1930 

 

Til stede: 
Tone Dahlen – medlem FAU 
Line Frøyhov – politisk representant 
Kari – Louise Johnsen – pedagogisk ansatt BUS 

Allan Andersson – pedagogisk ansatt BUS 
Emilie Otilie Prestegård – nestleder elevrådet BUS 
Ragnhild Lind – rektor BUS 
 
Ikke til stede:  
Helge Tryggeseth - medlem FAU 
Arne Martin Dæhlen Sangnæs 10A - leder elevrådet BUS 

 

Saksliste: 
 

Sak 11 – 2324 Godkjenning av innkalling med saksliste. Godkjent.  
 

Sak 12 – 2324 Godkjenning referat SU 06.12.23. Godkjent.  
 

Sak 13 – 2324 Informasjon fra skolen v/rektor.  

• Sterk anbefaling fra regjering og utdanningsdirektoratet om mobilfri skole fra 
7.februar. Vil trolig komme inn i kommunalt reglement. Kommer opp på 
skoleledermøte 8.februar. Elevrådets nestleder tror de fleste elever vil være imot 
det. Et flertall av lærere og foresatte ønsker mobilfri skole velkommen. Politisk 
representant støtter også dette. Saken tas opp igjen på neste SU-møte. 

• Innsparing på skolebudsjettet. Rektor ser ikke helt hvor man kan spare, og på et 
tidspunkt vil det ikke være mulig å spare mer for å holde seg innenfor loven. Gran 
kommune er en lavinntekstkommune, og mangler mange millioner for å komme 
på nivå med «gjennomsnitt», noe som går ut over skole og helse.  

• Innføringsklasse – er oppe i 19 elever nå, flest ukrainere. Skal være to 
pedagogstillinger tilknyttet denne klassen, og i tillegg er andre lærere tilknyttet 
klassen. Rektor er bekymret for ungdommenes overgang til videregående skole, 
der de skal følge vanlig skoleløp.  

• Elevtallet neste år ganske likt som i år.  

• Satsing på lesing og fellesskap som utviklingsområder, og det fortsetter også neste 
skoleår.  
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Sak 14 – 2324 Informasjon fra FAU.  

• FAU søker om penger der det er mulig. Har fått kr. 50 000,- til inventar/utstyr på 
kjøkken og i F-bygget. Det kjøpes inn en sittegruppe i første runde.  

• Evaluering av nyttårsballet påbegynt. Fortsetter i neste møte. Man ser at det 
krever stor innsats å gjennomføre det i idrettshallen, både av elevrådet, enkelte 
lærere og foresatte. Stort oppmøte blant elevene, noe som anses som veldig 
positivt!  

 

Sak 15 – 2324 Informasjon fra elevrådet. 

• Spørsmålsrunde i forkant av skoleeiermøtet. Har blitt enige om hva de skal 
presentere i dette møtet. 

• Evaluering av ballet. Trenger hjelp av flere til å ordne på dagtid. Utdeling av priser 
bør kanskje forgå på gulvet? Litt diskusjon rundt maten. 8. trinn er litt utålmodige, 
litt mye flying rundt under maten.  

 

Sak 16 – 2324 Eventuelt.  

• Maren Tokerud, skolekonsulent, er valgt inn som representant for «andre 
ansatte» i SU.  

• Litt diskusjon rundt formen på taler under nyttårsballet. Kanskje kan talene få en 
annen form? 

 
 

          

 
 

 


